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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miniszter úr helyettese tud róla, hogy a minisztérium 
vizsgálja a szélenergia magyarországi hasznosításának lehetőségeit?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Az általunk benyújtott  „Mégis engedélyezik Magyarországon a szélerőművek telepítését?” című
kérdésünkre helyettese, Koncz Zsófia államtitkár asszony válaszolt. Válaszából azt szűrhettük le,
hogy minisztériumon belül információs elakadások, egyeztetési hiányosságok lehetnek. Mert amíg
Ön  nyilvános  eseményeken  arról  beszélt,  hogy  megvizsgálják  a  szélenergia  hasznosításának
lehetőségeit  is,  államtitkár  asszony  erről  semmilyen  konkrét  információt  nem  tudott  velünk
megosztani.  Sőt,  azt  a  valótlan kormányzati  állítást  ismételte  csak meg,  mely szerint  a magyar
természeti  adottságok  leginkább  a  napenergiának  kedveznek  (holott  tudományos  kutatások
támasztják alá, hogy a szélenergiának ugyanúgy kedveznek).

 

Arra kérjük miniszter urat, válaszoljon ezért közvetlenül Ön a következő kérdésekre:

 

• Vizsgálják-e a szélenergia magyarországi hasznosítási lehetőségeit?
• Milyen szakmai és tudományos szereplőkkel, civil szervezetekkel folytatnak erről jelenleg 

egyeztetéseket? Milyen konkrét hatástanulmányok készültek, vagy készülnek el ehhez 
kapcsolódóan? Van-e lehetőségünk ezek megtekintésére?

• Mikor születhet legkorábban döntés a szélturbinák hazai telepítésének újbóli 
engedélyezéséről, a korlátozó jogszabály módosításáról?

• Tervezik-e, hogy a nyilvánosságot tájékoztatják a készülő/elkészült hatástanulmányok 
tartalmáról, és a szélenergia hasznosítását célzó kormányzati tervekről?

 



 
 

Segítő együttműködését előre is köszönjük.
Budapest, 2022. szeptember 07.
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